
 

 

Referat Skolebestyrelsesmøde d. 23/8-2021 kl. 19-21 

 

 

Tid Pkt. Hvad Hvem 

19.00 1 Godkendelse af referat og dagsorden (B) 

 

Ref.: Velkommen til – og især velkommen til Torben, der er 

valgt i bestyrelsen for personalet sammen med Gry.  

 

 

19.05 2 OBS: Fotografering af nyt skolebestyrelses-billede til skolens 

fotoramme.  

 

Fællesbillede udsat pga afbud. 

 

TS 

19.15 3 Nyt fra skolens elevråd (O) 
 

Ref.: Elevrådet er ikke valgt endnu. 

Lasse spørger til om det er ok at elevrådsrepræsentanter fra 

Corona-året gerne må stille op igen?  

 

Det er ok for bestyrelsen.  

  

TS/JH 

19.20 4 Årets forældremøder – hvem deltager hvor, og hvilket 

budskab/indhold skal der være fra skolebestyrelsen? (B) (se 

bilag)  

 

Forældremøder efterår 2021 

0. klasse onsdag d. 1. september kl. 16-17.30 - Karin 

1. klasse onsdag d. 8. september kl. 18.30-20 - Lise 

2. klasse tirsdag d. 14. september kl. 17-19    - Line 

3. klasse mandag d. 13. september kl. 17-19  - Karin, 

Jacob og Maibrit 

4. klasse onsdag d. 8. september kl 16.30–18.30 - Lise, 

Lars og Line 

5. klasse torsdag d. 2. september kl. 17-19 - Jens Erik 

og Jacob 

6. klasse tirsdag d. 31. august kl. 17-19 - Line og Karin 

 

 

Ref.:  

TS/Karin 

Deltagere: Karin Bank Lindberg, Jens Erik Kristoffersen, Jacob Lind 

Hjorth, Lars Roger Jensen, Lise Nexø, Torben Kjølhede, Gry 

Elikofer, Jesper Dalkjær Hansen, Tine Sax 

Afbud: Majbritt Fabech, Line Meilandt Langdal Nielsen 

Mødeleder: Tine 

Referent: Jesper 

Klassifikation af punkterne: B (beslutning); O (orientering); R (refleksion) 

 



 

 

Ift. valg til foråret:  

TS undersøger, om det er ok at lave valg for to år ad 

gangen. Ifølge UVMs hjemmeside er det umiddelbart kun en 

mulighed på overbygningsskoler.  

  

Vi har praktiseret at have en suppleantliste, der kan sikre 

løbende udskiftning, og der er enighed om, at det er en god 

ordning ift både at komme ind – og evt aftræde bestyrelsen.  

 

Tine sender slides ud med materiale til at tale ud fra. Besøg 

også gerne hjemmesiden.  

 

19.50 5 Drøftelse af budget 2022 og evt. udarbejdelse af 

høringssvar (se bilag – OBS – undgå at printe!) 

 

Ref.: Tine gennemgik budgetforslag 2022, der er sendt i 

høring fra Børne og ungeudvalget.  

 

Gry: Det vil være fornuftigt at reagere på budgettet.  

Hvordan med betalingen på ca 175.000 kr, når et barn 

flyttes i specialtilbud? Det fylder enormt meget for en lille 

skole.  

Hvordan med ekstra betaling for it-portaler? Det er også en 

udgift, der pludselig er lagt på os. 

Det rammer vores skole hårdt.  

Sammen med finansiering af computere til ordblinde elever. 

 

Vi er blevet lovet 15.000.000 – men får nu kun samlet 

3.000.000. Det er ikke rimelige vilkår at drive skole og 

ansætte på.  

 

Tine laver udkast til høringssvar.  

 

TS 

20.10 6 Trivselsmåling – vi kaster i fællesskab et blik på 

afdelingsrapporterne fra trivselsmålingen hos elever 2021.  

 

Ref.: JH viste trivselsmålinger fra forår 2020 for hhv 

indskoling og mellemtrin.  

I forhold til året før er der både positive og negative udslag.  

 

JH fortalte om, hvordan trivselsmålingerne indgår som del af 

alle andre data i planlægningen af indsatsområder i 

klasserne for kommende skoleår.  

 

Der er opmærksomhed på punkter omkring børnenes 

tryghed i klasserne. Der er en del, der er bekymrede for at 

”gøre sig uheldigt bemærket” eller blive grint af.  

Det er en almindelig følelse, der typisk viser sig i højere 

grad i ældre klassetrin. Samtidig er det en væsentlig indsats 

på alle klassetrin at sikre at børnenes bekymringer ikke 

bliver til virkelighed – således at grundlaget for at kunne 

slappe helt af er i orden.   

 

 

JH 



 

 

20.30 7 Status på opstart af skoleåret – og nyt fra skole og SFO 

 

Ref.: Tine er konstitueret som skoleleder på Voel skole – indtil 

videre til efterårsferien.  

 

Vi har fået Corona tæt på og har et mindre smitteudbrud pt.  

5. klasse er hjemsendt og modtager online undervisning. Ros 

til forældre og personale for håndtering og fleksibilitet. 

 

Vi holder fast i at lave undervisning på tværs af klasser, 

morgensamling og legepatrulje mv.  

Hvis smitten stiger, vil vi kigge på, om vi skal fortsætte eller 

gøre noget andet i en periode. Målet er dog normalisering.  

 

Gry og Torben: Det er rart, at vi har noget, der minder om 

normal skole – selvom perioder i Coronaskole også gjorde 

noget godt.  

 

0.klasserne er godt i gang - både i skole og SFO. De tager på 

tur til spejderhytten hver mandag.   

 

Vi har haft en del besøg udefra. Teater, musik og 

håndboldkaravanen.  

 

Ros til SFO for opstarten i uge 31.  

Ros til det nye morgensangskoncept, hvor vi skiftes til at 

afholde morgensamlingen.  
 

Fra SFO: Der blev afholdt børnemøder i forhold til aktiviteter 

i ferieugerne. Det var en stor succes. Der var stort 

fremmøde i ferieugerne.  

Klubben har mange tilmeldte – og forældreros til klubaftener 

og fredagsåbent.  

 

Ledelse og 

medarbejdere 

20.50 8 Evt. 

- Deltagelse i skolebestyrelseskursus – Kurset blev 

aflyst sidste år. Alle er inviterede. Mødet afholdes 27. 

september – men det kan også være en ide at vente 

til en evt ny bestyrelse er valgt.  

 

- Jens Erik: Kan der bevilges Rengøring til 

spejderhytten? Helst en person fremfor penge.  

 

- Karin: Pubertets/udviklingsundervisning. Hvornår 

sker det? 

 

- Jacob: Ros til forhaven. Det er flot og giver et rigtig 

fint indtryk og udtryk og glæder både børn og 

voksne.  

 

- Lars: Er der princip for mobiltelefoner? Tine lægger 

ind på hjemmesiden.  

 

 

  Punkter til kommende møder: 

- Principper – status og overblik 

 



 

 

- Valgår – drøftelse af strategi 

 

 

 


